



描述：

SS708是一款便携式二分频多用途扬声器，一體化成型工藝壓鑄外殼使得音箱堅硬結實的同時具有良好的低頻特性。箱體內裝載8"低頻驅動單元和1"高頻壓縮驅動單元。箱體集成高音號角/氣孔/低音底座/支撐底座/吊裝螺母/把手於一體。金屬背板裝有NL4并行接口，祇需換裝和金屬背板尺寸相同的有源模組就可以變成有源系列。鋁合金外殼的150w AB類功放模組裝置在音箱背後，內置電子分頻和限幅過載保護裝置，面板上裝有一組JACK/XLR輸出插座和獨立的高/低音可調節旋鈕，LED顯示電源、電平和過載狀態。

Description:

SS708 is a portable 2 way multi-use speaker,integrated die-casting cabinet is solid and provides good low frequency.Loaded with 1X8"LF unit and 1X1" HF compression driver.Cabinet is integrated with horn/air hole/woofer mounting/pole mount socket/flying screws/handle.There is NL4 paralle interface on the metal back plate,it will be transformed into an active speaker by replacing a active module that same size as the back panel.The 150W AB type amplifier module with aluminum alloy shell installing at the back side of the speaker,built-in electric crossover and amplitude limit,over loaded protect,there is a group of JACK/XLR output slot and single H/L frequency knob,LED power display,level and over loaded status on the panel.

特性:

- 二路全頻系統
- 一體壓鑄成型箱體
- 90° x60° 恒定指向性號角
- 非專業人員均能容易使用
- 真正的便攜產品
- 可選裝有源模組

Features:

- 2 way ful range syste
- Integrated die-casting cabinet
- 90°x60° firm directing horn
- Non-professional person can use
- Portable product
- Active module optional

應用:

- 現場和小型流動演出
- 固定安裝播放
- 臨時演講
- 會議室、學校

Applications:

- Live and small show
- Permenant installation
- Temparary speech
- Meeting room, school

Specifications規格

System 系統

Frequency Response 頻響	100 Hz - 18 kHz (± 3 dB)
Sensitivity 靈敏度	94dB SPL (1W @ 1m)
Nominal Impedance 阻抗	8 ohms
Power Handing 功率	100 watts (rms額定), 200 watts (program節目), 400 watts (peak最大)
Maximum SPL 最大聲壓	114 dB
Nominal Dispersion 指向性	90° horizontal (水平), 60° vertical (垂直)
Crossover Frequency 分頻點	3 kHz

DRIVERS 驅動器

Low Frequency 低頻	1 x 8(in) 210 mm dia (直徑), 38 mm(1.5in)voice coil dia (音圈直徑)
High Frequency 高頻	1 x 1(in) 25 mm voice coil dia (音圈直徑), 26 mm(1in)throat dia (喉徑)

PHYSICAL 箱體

Enclosure Construction 箱殼	ABS (工程塑料)
Finish 表面	Black paint (黑色)
Grille 面罩	perforated steel (鐵網)
Rigging 懸掛	5 x M8 internal rigging points
Input Connectors 連接器	Speakon NI4x2
Dimensions 尺寸 H x W x D	395 mm x 264 mm x 208 mm
Net Weight 重量	6.5 kg

Overall dimensions

